

تعميم - Circular

تحديث للاستثناءات من العزل الصحي المؤسسي للقادمين إلى السلطنة

Update for Exceptions from Institutional Isolation for Arrivals to Oman

Date: 22nd February 2021

To: All Airlines Operating in the Sultanate of Oman

Based on the decisions made by the Supreme Committee for dealing with (COVID-19), and with reference to the Circulars issued by the Civil Aviation Authority on 11th and 15th February 2021, and in coordination with the Medical Response and Public Health Sector and the Relief and Shelter Sector; the Civil Aviation Authority would like to inform all airlines operating in the Sultanate that the passenger categories exempted from presenting pre-confirmed hotel reservations before they are checked in at the airport of departure has been updated to be as per the followings:

1. Diplomats working at foreign diplomatic missions accredited to the Sultanate, their families and diplomats visiting the Sultanate.
2. Arrivals from age of 18 and less if travelling alone, and arrivals at the age of 60 and above.
3. Aircrew, subject to the precautionary measures issued by the Ministry of Health.
4. Sick passengers whose health conditions require special attention as per the attached health form. The exception includes two companions with female or

التاريخ: ٢٢ فبراير ٢٠٢١ م

إلى: كافة شركات الطيران العاملة في سلطنة عمان

بناء على القرارات الصادر عن اللجنة العليا المكلفة ببحث آلية التعامل مع التطورات الناتجة عن انتشار فيروس كورونا (كوفيد١٩) ، وبالإشارة إلى التعميم الصادر من هيئة الطيران المدني بتاريخ ١١ فبراير ٢٠٢١ م، والتعميم الصادر بتاريخ ١٥ فبراير ٢٠٢١ م، وبناء على التنسيق مع قطاع الاستجابة الطبية وقطاع الإغاثة والإيواء؛ تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة في السلطنة بأنه تم تحديث فئات المسافرين القادمين للسلطنة المستثنون من إبراز حجز فندقى مؤكد مسبق قبل إنهاء إجراءات السفر في بلد المغادرة لتكون على النحو التالي:

1. الدبلوماسيون العاملون في البعثات الدبلوماسية الأجنبية المعتمدة لدى السلطنة وعائلاتهم، والدبلوماسيون الزائرون للسلطنة.
2. القادمون من عمر ١٨ سنة فما دون عند سفرهم بدون مرافق، ومن عمر ٦٠ سنة فأعلى.
3. طواقم الطائرات مع تطبيق التدابير الاحترازية الصادرة عن وزارة الصحة المخصصة لطاقم الطائرة.
4. المرضى الذين تستدعي حالتهم الصحية عناية خاصة بموجب الاستمارة الصحية المرفقة.

تعميم - Circular

تحديث للاستثناءات من العزل الصحي المؤسسي للقادمين إلى السلطنة

Update for Exceptions from Institutional Isolation for Arrivals to Oman

under 18 years old patients and only one companion with male patient above 18.

5. Holders of permits for private institutional isolation centers that are pre-approved by the Relief & Shelter Sector.

6. For sea crews moored in the territorial waters of the Sultanate, airlines are obliged to ensure that there is a hotel reservation covering the duration of their stay in Oman based on the letter of the shipping agent.

All other requirements as stipulated in previous circulars remain valid.

Thank you for your cooperation.

الاستثناء يشمل عدد (٢) مرافقين مع المريضة الأنثى أو المريض حتى عمر ١٨ سنة ومرافق واحد فقط مع المريض الذكر الأكبر من ١٨ سنة.

5. حاملو تصاريح العزل في مراكز إيواء مؤسسية خاصة يتم الموافقة عليها من قبل قطاع الإغاثة والإيواء.

6. بالنسبة لأطقم السفن التي ترسو في المياه الإقليمية للسلطنة تلتزم شركات الطيران بالتأكد من وجود حجز فندقية يغطي مدة بقائهم في السلطنة بناء على رسالة الوكيل الملاحي.

يستمر العمل بجميع الإشتراطات الأخرى الواردة في التعاميم السابقة.

شاكرين لكم تعاونكم.



هيئة الطيران المدني

Civil Aviation Authority